
Zápis z výborové schůze TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s.  

konané dne 20.12.2024 

 

 

 
Přítomni: Nechanský, Šťastný, Šrámek, Popek, Prokůpek, Paloušová 

Omluveni: Hlaváč ml., Housa, Polanecký 

Neomluven:  

Přizváni: Patočka 

 

Pověřen zápisem: Patočka 

Ověření zápisu: Paloušová, Popek 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu z minulé výborové schůze. 

2. Řešení otázky areálu Kamenec, informace jednatele TJ k Dohodě o ukončení nájemní smlouvy se 

společností Snowhill Jizera, s.r.o. a informace k prodeji věcí nemovitých a movitých Městu Jablonec 

nad Jizerou. 

3. Projednání úkolu pro výkonný výbor, který byl stanoven usnesením z VH konané dne 18.10.2024 – 

příprava projektů na zmodernizování sportovišť a zázemí sportovišť z důvodu připravenosti na 

možnost využití dotačních výzev. 

4. Projednání požadavku jednatele TJ na rozdělení činností mezi oba statutární orgány TJ (předseda TJ, 

jednatel TJ) a plné zastupitelnosti při výpadku jednoho ze statutárních orgánů.  

5. Příspěvky za rok 2024. 

6. Dotace  

7. Různé 

 

 

Bylo projednáno: 

 

 

1. Kontrolou zápisu bylo zjištěno, že dochází k průběžnému plnění úkolů ze schůze minulé. 

2. Na úvod jednání výkonného výboru seznámil jednatel TJ přítomné o dokončovacích pracích v rámci 

převodu skiareálu Kamenec na Město Jablonec nad Jizerou. Jednatel TJ na základě dohody mezi TJ a 

představiteli Města Jablonec nad Jizerou připravil a následně odeslal formou doporučeného dopisu 

informace pro všechny majitele pozemků v areálu Kamenec (34 majitelů), ve kterém informoval 

majitele o změně majitele a provozovatele skiareálu. Dále na základě požadavku města jednatel TJ 

připravil (po konzultaci s právníkem Města Jablonec nad Jizerou) dodatky ke smlouvám o pronájmu 

pozemků pro účely provozu skiareálu. Na základě tohoto dodatku došlo k postoupení práv a povinností 

z těchto smluv na nového majitele, tedy Město Jablonec nad Jizerou. Vlastní jednání s majiteli 

pozemků bylo již na představitelech města a vedoucím skiareálu Kamenec. Dále se jednatel TJ účastnil 

na přípravě smlouvy mezi Městem Jablonec nad Jizerou a Městem Vysoké nad Jizerou o spoluužívání 

přivaděče Jizera na zasněžování skiareálů Kamenec a Šachty. K podpisu smlouvy došlo na konci 

listopadu. Právní služby advokátní kanceláře PROFOUS LEGAL, se kterou TJ při převodu majetku od 

společnosti Snowhill Jizera, s.r.o. a následném prodeji věcí movitých a nemovitých ve skiareálu 

Kamenec Městu Jablonec nad Jizerou spolupracovala, byly již uhrazeny.  

První splátky v celkové výši 900.000,- Kč za prodej věcí movitých a nemovitých v areálu Kamenec 

byly již Městem Jablonec nad Jizerou proplaceny na účet TJ a první splátka za odkup věcí movitých od 

společnosti Snowhill Jizera, s.r.o. ve výši cca 902.000,- Kč bude uhrazena ke dni 27.12.2024. 

Jednatel TJ na základě požadavků předsedů oddílů lyžařů a skibobistů zadal objednávku na nákup 

skipasů do areálu Kamenec. Při té příležitosti bylo s vedoucím skiareálu p. Noskem projednáno i 

budoucí zapojení členů těchto oddílů do brigádnických hodin v areálu. Toto bylo projednáno i 

s předsedy těchto oddílů, aby v průběhu roku 2025 došlo ze strany členské základny lyžařů a skibobistů 



k navýšení těchto brigádnických hodin a tím i k pomoci Městu Jablonec nad Jizerou areál nejen 

udržovat, ale i modernizovat. 

3. Na základě Usnesení valné hromady TJ ze dne 18.10.2024 zadal jednatel TJ všem členům výkonného 

výboru úkol, aby do příští schůze VV připravili a odeslali na mail jednateli TJ požadavky na 

zmodernizování sportovišť a zázemí sportovišť z důvodu připravenosti na možnost využití dotačních 

výzev. Tyto požadavky musí obsahovat zcela konkrétní rozpisy úprav u konkrétního požadavku na 

zmodernizování některé části sportoviště (rozsah prací – elektroinstalace, způsob vytápění, podlahová 

krytina, osvětlení, vodoinstalace atd.). Jednotlivý členové výkonného výboru mohou navrhnout více 

úprav na různých sportovištích, v tomto případě uvedou pořadí důležitosti těchto úprav. Na příštím 

výkonném výboru budou tyto návrhy přečteny a bude výkonným výborem stanoveno, které úpravy a 

zmodernizování sportovišť bude mít prioritu. Na základě tohoto rozhodnutí výkonného výboru zadá 

jednatel TJ projekční kanceláři požadavek na vyhotovení podkladů pro stavební úřad. (úkol pro členy 

VV) 

4. Dále byl projednán požadavek jednatele TJ na rozdělení činností mezi oba statutární orgány TJ 

(předseda TJ, jednatel TJ) a plné zastupitelnosti při výpadku jednoho ze statutárních orgánů, který 

přednesl jednatel TJ v rámci zprávy na Valné hromadě konané 18.10.2024. K tomuto by mělo dojít po 

zvolení nového předsedy TJ na příští volební valné hromadě, která se bude konat buď v červnu 2025 

nebo na začátku září 2025, protože stávající mandát členům VV a předsedovi TJ končí k datu 

10.9.2025. Vlastní datum konání VH bude stanoven stávajícím VV na jaře 2025. Místopředseda TJ p. 

Nechanský zadal jednateli TJ úkol, připravit podrobný rozpis činností, které jednatel TJ v současnosti 

zajišťuje, aby bylo možné tyto činnosti v příštím volebním období rozdělit mezi oba statutární orgány. 

(úkol pro jednatele TJ) 

5. Jednatel TJ apeloval na členy VV, aby docházelo k výběru členských a oddílových příspěvků v první 

polovině roku a nikoli až na konci roku, protože vlastní úprava členské základny v rejstřících ČUS a 

NSA, na základě které poté dochází k rozdělení dotací ve výzvě Můj klub, je v případě takto pozdního 

výběru příspěvků problematická a může zapříčinit, že nebudou dotace uznány v plné výši. Dále je 

nutné, aby předsedové oddílů a trenéři dávali informace o změně zejména dětské členské základny 

(přihlášky do TJ) jednateli TJ ihned a nikoli s několika měsíčním zpožděním. 

6. Jednatel TJ informoval členy VV o schválení dotace na zastupitelstvu města Jablonec nad Jizerou pro 

rok 2025 v požadované výši 330.000,- Kč. Dále jednatel TJ informoval členy VV, že v průběhu ledna 

bude muset ve spolupráci s účetním připravit vyúčtování všech dotací za rok 2024. 

7. Členové výkonného výboru uvažují o uspořádaní velikonoční zábavy v prostorách KD, čímž by TJ 

navázala na tradici pořádání této zábavy v minulosti. Předpokládaný termín zábavy je 19.4.2025. V tuto 

chvíli mají členové výkonného výboru za úkol navrhnout kapelu a tým za jednotlivé oddíly, který by 

zajistil pořadatelství akce. 

 

  

  

Zapsal: Jaromír Patočka      Jednatel TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s. 

 

 

 

 

 

Ověření zápisu:  Paloušová Hana 

 

 

 

    Popek Ivo 


